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FOREWORD 

This amendment has been prepared by IEC technical committee 20: Electric cables. 

The text of this amendment is based on the following documents: 

FDIS Report on voting 

20/1732/FDIS 20/1743/RVD 

 
Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the report 
on voting indicated in the above table.  

The committee has decided that the contents of this amendment and the base publication will 
remain unchanged until the stability date indicated on the IEC website under 
"http://webstore.iec.ch" in the data related to the specific publication. At this date, the 
publication will be  

• reconfirmed, 

• withdrawn, 

• replaced by a revised edition, or 

• amended. 

 

_____________ 

 

4.1 General 

Delete the second paragraph 

 

4.2 Measuring equipment 

Replace, at the beginning of the second sentence in the first paragraph "All types" by "These 
types" 

 

4.4 Measuring procedure 

Replace, after the last list item h), the existing three paraphraphs by the following new text: 

If the sheath carries an indented marking, this shall not be included in the measurements 
made for the calculation of mean thickness. In such cases, another slice shall be taken and 
measurements made on areas not affected by the indented marking. 

The readings shall be made in millimetres to two decimal places. 

In all cases, the thickness at the position of the indented marking shall comply with the 
minimum requirement specified in the relevant standard. 
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5 Test report 

Replace Figure 5 by the following new Figure 5: 

 

Key 

tm minimum thickness 

Figure 5 – Measurement of sheath thickness (twin sheathed flat cable) 

 

___________ 

 

IEC 

tm 
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AVANT-PROPOS 

Le présent amendement a été établi par le comité d'études 20 de l'IEC: Câbles électriques. 

Le texte de cet amendement est issu des documents suivants: 

FDIS Rapport de vote 

20/1732/FDIS 20/1743/RVD 

 
Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant 
abouti à l'approbation de cet amendement. 

Le comité a décidé que le contenu de cet amendement et de la publication de base ne sera 
pas modifié avant la date de stabilité indiquée sur le site web de l'IEC sous 
"http://webstore.iec.ch" dans les données relatives à la publication recherchée. A cette date, 
la publication sera  

• reconduite, 

• supprimée, 

• remplacée par une édition révisée, ou 

• amendée. 

 

_____________ 

 

4.1 Généralités 

Supprimer le deuxième alinéa 

 

4.2 Matériel de mesure 

Remplacer, au début de la deuxième phrase du premier alinéa, "Tous les types" par "Ces 
types" 

 

4.4 Méthode de mesure 

Remplacer, après le dernier point h) de la liste, les trois alinéas existants par le nouveau 
texte suivant: 

Si la gaine porte un marquage en creux, celui-ci ne doit pas être inclus dans les mesurages 
utilisés pour le calcul de l'épaisseur moyenne. Dans de tels cas, une nouvelle découpe doit 
être réalisée et des mesurages doivent être effectués sur des zones non affectées par le 
marquage en creux. 

Les lectures doivent être effectuées en millimètres à la deuxième décimale. 

Dans tous les cas, l'épaisseur à l'endroit du marquage en creux doit répondre à l’exigence 
d'épaisseur minimale spécifiée dans la norme applicable. 
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5 Rapport d’essai 

Remplacer la Figure 5 par la nouvelle Figure 5 suivante: 

 

Légende 

tm épaisseur minimale 

Figure 5 – Mesure de l'épaisseur d'une gaine  
(câble méplat sous gaine à deux conducteurs) 

 

___________ 

 

IEC 

tm 
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